
Vážení sportovní přátelé, 

 

dnešní řádná Rada USK je první radou, která se koná v nově zrekonstruovaných prostorech KTV. 

Na úvod musím konstatovat, že nám opět poklesla členská základna. Na vině je ukončení činnosti 

oddílu futsalu a tenisu ke konci roku 2023. Zatím se nám daří udržet počet dětí v oddílech karate 

a volejbalu, které jako jediní pracující s mládeží. Jsme sdruženi v šesti sportovních oddílech, kde 

dobrovolně pracují stále stejní lidé, jejichž věk není možné zastavit. K 31.12.2024 máme v 

evidenci 147 členů, z toho 50 mládeže a pouze 4 studenty VŠ. Vývoj členské základny za 

poslední čtyři roky naleznete v níže uvedené tabulce, včetně oficiálních dotací na činnost od 

ČAUS. 

  

  Statistické údaje: 

 k 31.12.2021 k 31.12.2022 k 31.12.2023 k 31.12.2024 

Počet členů celkem 

- z toho studenti VŠ 

- mládež 

- ostatní 

           215 

15 

85 

115 

          191 

             11 

             57 

           123  

          184 

             13 

             50 

           121 

          147 

               4 

             50 

             93 

Dotace ČAUS   20.190,-        12.259,- 8.737,- 9.847,- 

     

Celkem Kč   20.190,-        12.359,- 8.737,- 9.847,- 

 

Téměř celý loňský rok sportovní oddíly fungovaly opět bez možnosti využívat obě sportovní haly 

TUL, jejichž rekonstrukce se protáhla na téměř 4 roky. Na základě změny na pozici kvestora jsem 

se rozhodl znovu oslovit  novou paní kvestorku s tím, že bychom rádi některé naše sportovní 

oddíly vrátily do nově zrekonstruovaných prostor. 11.09.2024 jsme, jako spolek, uzavřeli novou 

Nájemní smlouvu na dobu neurčitou na obě sportovní haly s TUL za nových podmínek. Haly 

využívají k tréninkům a utkáním oddíly basketbalu, florbalu a volejbalu. Ostatní oddíly nadále 

sportují v nájemních prostorech mimo TUL nebo v přírodě. 

 

Jediným zdrojem příjmů většiny sportovních oddílů jsou oddílové příspěvky a finanční dary. Pro 

sportovní oddíly, které pracují s mládeží do 19 let, existují dotační programy pro pravidelnou 

činnost, které vypisují NSA, LK a SML. V roce 2024 se nám podařilo uspět se žádostí u všech 

těchto institucí. Získali jsme tak pro děti částku celkem 309.589,- Kč, což považuji za velký 

úspěch. 

 

Na závěr svojí zprávy vás chci informovat o práci našeho výkonného výboru.  V průběhu roku 

2024 jsme pracovali operativně podle potřeb spolku, především prostřednictvím e-mailu a 

mobilních telefonů. Zvláštní dík patří paní Kirnerové za zpracování podkladů pro závěrečné 

vyúčtování dotací. 

Dovolte mi, abych na úplný závěr poděkoval všem dobrovolným trenérům a funkcionářům  

v jednotlivých sportovních oddílech za odvedenou práci v minulém roce, popřál všem pevné 

zdraví. Dík patří i členům našeho spolku za věrnost k USK. 

Dále bych chtěl popřát našemu spolku další úspěšné roky a především nové členy. 

Děkuji za pozornost. 

Ing. Jiří Klíma - předseda USK 


